

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT MESYUARAT KEDUA , PENGGAL PERTAMA,
PARLIMEN KEEMPAT BELAS

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : TUAN SANISVARA NETHAJI RAYER A/L
RAJAJI [JELUTONG]**

TARIKH : 10.07.2019 (RABU)

SOALAN

Tuan Sanisvara Nethaji Rayer A/L Rajaji [Jelutong] minta **PERDANA MENTERI** menyatakan adakah pihak Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia akan bertindak di atas **Kertas Putih FELDA** yang telah dibentangkan di sidang Parlimen yang lalu dan menuduh semua individu yang terlibat termasuk Y.B Pekan di atas salah laku dan penyelewengan yang menyebabkan FELDA hilang wang berbillion ringgit.

JAWAPAN: YB TUAN MOHAMED HANIPA BIN MAIDIN
TIMBALAN MENTERI DI JPM

Yang Berhormat,

SPRM mengambil maklum isi kandungan Kertas Putih FELDA yang telah dibentangkan di sidang Parlimen yang lalu. Untuk makluman Yang Berhormat Jelutong, SPRM telah menjalankan siasatan ke atas beberapa projek yang telah dinyatakan dalam Kertas Putih FELDA sebelum ia dibentangkan di Parlimen. Hasil siasatan yang telah dijalankan oleh SPRM, pada 14.12.2018 SPRM telah menuduh Tan Sri Mohd Isa bin Abdul Samad, Pengerusi Felda Investment Corporation Sdn Bhd berhubung kes pembelian Hotel Merdeka Palace & Suites Kuching, Sarawak.

NO. SOALAN: 85

Manakala, Datuk Faizoull bin Ahmad, Pengarah Besar FELDA dan Muhammad Sufi bin Mahbub, Timbalan Pengarah Besar (Pengurusan Sumber Strategik) FELDA telah dituduh pada 01.03.2017 berhubung kes pecah amanah wang FELDA melalui Felda Caviartive Sdn Bhd. Pada 8 Jun 2018, Muhammad Sufi bin Mahbub telah dijatuhkan hukuman penjara 5 tahun dan Datuk Faizoull bin Ahmad telah dijatuhkan hukuman penjara 2 tahun oleh Mahkamah Sesyen Kuala Lumpur. Walau bagaimanapun, pada 11.06.2018 pihak pendakwaan telah memfailkan Notis rayuan kepada Mahkamah Tinggi Kuala Lumpur terhadap kedua-duanya kerana hukuman yang dijatuhkan terhadap mereka disifatkan tidak memadai. Prosiding rayuan masih berjalan di Mahkamah Tinggi Kuala Lumpur.

Untuk makluman Yang Berhormat Jelutong juga, siasatan terhadap individu-individu lain masih dalam tindakan dan SPRM tidak dapat memberi apa-apa butiran berkenaan kes-kes yang masih dalam tindakan siasatan.

Sekian, terima kasih